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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održana u utorak, 24. listopada 2017. godine 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 
 
 
 
Sjednicu je u 17,03 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 
 
POZDRAVLJA: 
- il SINDACO della Citta' di Pola, GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa 
Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale goste.  
 
 
 
 Prije početka službenog dijela sjednice u ime Gradskog vijeća čestita i pohvaljuje 
gospodina Luku Mihovilovića, sugrađanina, mladog pulskog glumca i redatelja koji je 
potpisao režiju, glazbu i koreografiju predstave Razredni neprijatelj, koja je sredinom rujna 
ove godine nagrađena kao najbolja predstava na 5. međunarodnom festivalu srednjoškolskog 
stvaralaštva u Sarajevu. Ova nagrada je još vrednija ako imamo na umu da su u njoj 
sudjelovali naši srednjoškolci, članovi Dramskog studija INK-a. 
 Čestita i svima koji su sudjelovali u predstavi i njihovim ponosnim roditeljima, a 
posebna mi je čast obavijestiti ovo Vijeće da su polaznice Dramskog studija Tisa Kliček, 
Sanela Hasanbegović, Leonarda Sep, prošle zahtjevne audicije i upisale glumu na prestižnim 
akademijama Sveučilišta ujedinjenog kraljevstva uz stipendije Britanske vlade.  
Osim toga polaznik studija Filip Lugarić upisao je glumu pri Akademiji dramskih umjetnosti 
u Zagrebu. 
 Smatram da je ovaj uspjeh najbolji dokaz sustavnog profesionalnog i plemenitog rada 
INK-a koje nastavlja tradiciju ove institucije na novim temeljima i s novim pogledima na 
budućnost. 
 S druge strane želim istaknuti da su nam Tisa, Sanela, Leonarda i Filip, dokazali da se 
ne trebamo odreći svojih snova, želja i nada, ali samo ako imamo ambiciozan tim te volje i 
snagu da prema tom cilju radimo sa srcem i energijom. I zato iz navedenih razloga 
zahvaljujem se u ime Gradskog vijeća našim mladim umjetnicima i njihovim roditeljima.  
 
 
 
 



 

 

RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA IZVRŠIO JE PROZIVANJE 
VIJEĆNIKA. 
 
Obavještava da je vijećnica Ivona Gudelj opravdala izostanak sa današnje sjednice. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI  

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirovanje mandata  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S. Hrelja-mirovanje mandata 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ Odsutna (O) 

24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđujem 

da je prisutno 24 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar,  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu  
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ,pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 



 

 

GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
DANIJELA KRAJIN, predstavnica konzultantske firme DLS pri izradi Procjene rizike 
HANA RADOVANOVIĆ, predstavnica konzultantske firme DLS pri izradi Procjene rizike 
MIŠO KUCELJ, predstavnik konzultantske firme DLS pri izradi Procjene rizike 
MATIJA HRASTOVSKI, predstavnik konzultantske firme DLS pri izradi Procjene rizike 
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula, 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
GORDANA PLAVŠIĆ, JTP Vodovod d.o.o. Pula,  
BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking d.o.o. Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN  
Pula-Pola, 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
LORETTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula, 

 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 4. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 17. 
listopada 2017. godine. 

Uz navedeni poziv, vijećnicima je na znanje, dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 

Proračuna Grada Pule za mjesec rujan 2017. godine, sukladno odredbama članka 57. 
stavka 3. Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08, 136/12 i 15/15)  
 
Dana 11.08.2017. godine vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 

Proračuna Grada Pule za mjesec srpanj 2017. godine 
 
Napominje da su prethodno 13. rujna 2017. godine, sukladno zakonskim rokovima i 

obavezama dostavljeni slijedeći materijali:  
1. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017. godinu, 

temeljem članka 109. Zakona o proračunu  
2. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pule za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 

2017. godine, temeljem članka 63. Statuta Grada Pula-Pola i članka 35.b. Zakona o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi  

3. Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec kolovoz 2017. godine, temeljem članka 57. stavka 3. 
Zakona o proračunu  
 



 

 

 
U pripremi ove sjednice na tablet su dostavljena Izvješća o radu nadležnih radnih 

tijela Gradskog vijeća: Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene 
djelatnosti, Odbor za plan i financije i Odbor za izbor i imenovanja  

 
Materijali i prijedlozi akata za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici.  
 
Budući da nije primio drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavlja na 

glasanje dnevni red 4. sjednice Gradskog vijeća, kako je predloženo 17. listopada 2017. sa 10 
točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće jednoglasno sa 24 glasa „ZA“ usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 27.07.2017. godine 
3. Donošenje Zaključka o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Pula-Pola 
4. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017. godinu 
5. Donošenje Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja-crpljenja morske vode za potrebe uzgoja riba i morskih organizama na lokaciji 
„Verudela“ u Puli 

6. Donošenje Odluke o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 
građevine infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 
3. skupine, sustav odvodnje otpadnih voda naselja Štinjan, Valbandon, Fažana i Peroj  

7. Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2018. godinu 
8. Donošenje Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi (Trg 

kralja Tomislava 9, 10, 11, 12 i 13) 
9. Donošenje Zaključka o utvrđivanju osnovnoga programskog i financijskog okvira 

Istarskog narodnog kazališta – Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2019.-2022. godine 
10. Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih 

nepogoda Grada Pule 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 Na prošloj 3. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 
prednost: 

- Igor Belas 
- Jadranka Černjul 
- Danijel Ferić 
- Siniša Gordić 
 

IGOR BELAS: 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Gradonačelniče, kolege. 
 Ja bih postavio dva kratka pitanja. 

 Prvo pitanje se odnosi na veliki rotor u Šijani.  
 Svima nam je drago da se dobiva jedan reprezentativan ulaz u grad kojim se 
ponosimo, samo što bih htio pitati što se tiče struke, da li je rotor završen, to jest da li je 



 

 

struka rekla svoje da li su još predviđeni neki zadnji radovi i u konačnici da li je ishodovana 
dozvola to jest da li je to faza za ostale radove, koliko sam shvatio, prema rekonstrukciji ceste 
43 Istarske divizije.  
 Moje drugo pitanje je kao građanina Pule. 
 Mi se volimo ponositi sa našim gradom sa puno toga, ali nekako nam je mišljenje da 
se volimo istaknuti da smo prepoznatljivi prema 3 stvari, prema 3 simbola, to je naša drevna 
Arena, Uljanik i naš pokojni Mate Parlov. 
 Htio bih samo vidjeti, pošto je Grad imenovalo povjerenstvo za izradu spomenika 
Mati Parlovu, zanima me, a i naše sugrađane, u kojoj je fazi izdavanje lokacije, da li je 
određena lokacija za postavljanje spomenika Mati Parlovu, jer mislim da mi kao grad bismo 
možda trebali napraviti veći napor ili ako nije uopće do nas, do koga je. Evo, samo sam htio 
vidjeti u kojoj je fazi određivanje lokacije za spomenik našem Mati Parlovu. Hvala lijepa.  
 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Samo kolega, kome upućujete pitanje ? 
 /I. Belas: Gradonačelniku/. 

  
BORIS MILETIĆ: 
 Dobar dan, buon giorno a tutti. 
 Uvaženi gospodine predsjedniče Vijeća, uvažene vijećnice i vijećnici, svi prisutni 
 Vjerujem da možemo biti ponosni na rotor, jer je to bila jedna od najkritičnijih 
prometnih točaka državnih cesta u Istarskoj županiji, i drago mi je što smo i u suradnji sa 
Hrvatskim cestama i u suradnji sa Hrvatskim vodama, prije svega, riješili jedno veliko 
infrastrukturno pitanje, to je sigurnost prometa, protočnost prometa s jedne strane, i s druge 
strane obzirom da je izgrađena četverotračna prometnica prema Stanciji Pelićeti, ulaska na 
Istarski ipsilon i da se ono područje gdje se nalazi današnji rotor da je to područje u jednoj 
depresiji i bilo je doista velikih problema sa rješavanjem oborinskih voda, što smo upravo uz 
pomoć Hrvatskih voda i taj veliki problem, ako ne riješili u potpunosti, onda barem značajno 
ublažili. To se moglo vidjeti ove godine prilikom većih padalinama da ono područje gdje se 
nalaze poslovni subjekti u nekoj većoj mjeri nisu plavili.  
 Kada govorimo o toj cjelokupnoj investiciji, obzirom da se radi o suradnji Hrvatskih 
cesta i Hrvatskih voda, Grad Pula još nije preuzeto taj objekt, dakle, njime još uvijek 
gospodare Hrvatske ceste, upravo iz razloga što smo insistirali da se svi uočeni nedostaci 
otklone i tek po tom ćemo biti spremni preuzeti taj navedeni objekt i normalno početi ga u 
potpunosti održavati, iako smo tijekom turističke sezone molili naše komunalno društvo, na 
čemu im se zahvaljujem, da se ipak to područje drži urednim, obzirom da se radi o velikoj 
količini zelenila, i da baš ne bi bilo primjereno da taj lijepi ulazak u grad ne bude uređen. 
Stoga, želim vrlo jasno odgovoriti na vaše pitanje, još uvijek Grad Pula nije preuzeo navedeni 
objekt. Kada se budu stekli potrebni preduvjeti za preuzimanjem objekta nakon toga će Grad 
Pula u potpunosti gospodariti navedenim područjem.  
 Glede drugog pitanja koje se odnosi na postavljanje spomenika najvećem sportašu 
sigurno, ne samo grada Pule, već i Hrvatske, gospodinu Mati Parlovu, želim istaknuti da 
postoji nekoliko inicijativa. Jedna inicijativa je upućena od strane Hrvatskog boksačkog 
saveza. Znate i sami da smo više puta razgovarali na tu temu i da je potrebno usuglasiti više 
zainteresiranih strana. Jedna zainteresirana strana je sigurno Grad Pula, jedna zainteresirana 
strana je obitelj koja je zaštitila ime i koja itekako ima što reći na tu temu. Nadalje, sigurno je 
da je jedna zainteresirana strana i Hrvatski boksački savez koji je naručio idejno rješenje i 
usuglasilo ga kako bi spomenik trebao izgledati. I sigurno kada govorimo o Gradu Puli, 



 

 

starogradskoj jezgri, od ponuđenih više lokacija svoju suglasnost trebaju dati i nadležni 
Konzervatorski odjel Ministarstva kulture. 
  Prema tome ponuđeno je više mogućih lokacija. No, unatoč tome, obzirom da postoje 
određene nesuglasice između nadležnog Konzervatorskog zavoda, koji nije odobrio 
postavljanje navedenog spomenika podno Arene i stava obitelji, koja na tome insistirala, 
Grad Pula je neovisno Boksačkog saveza upravo formiralo navedeno povjerenstvo kako bi se 
iznašla druga moguća rješenja, koja će biti prilagođena svojim vizualnom izgledu jednoj od 
lokacija poput Giardina, koje sigurno u starogradskoj jezgri i prema mišljenju struke je 
primjereno mjesto, no tada taj spomenik treba biti svojim dimenzijama prilagođen tom 
lokalitetu, kao što je na primjer prilagođena lokacija spomenika James Đojsu pored Zlatnih 
vrata. Prema tome da moguće je naći rješenje. Na tome Grad Pula radi,, ali potrebno je 
zadovoljiti stavove i traženja svih ovih navedenih zainteresiranih strana od strane struke, ali 
poštujući obitelj koja je zaštitila njegovo ime. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

 Zahvaljujem. 
 Kolega Belas izvolite, imate riječ. 
 
 IGOR BELAS: 

 Zahvaljujem.  
 Što se tiče drugog pitanja shvaćam da je situacija malo komplicirana. Meni je osobno 
žao da to vremenski se dosta odugovlači. Dobro, ako Gradonačelnik kaže da je to tako. 
 Na prvo pitanje sam dobio opširan odgovor, ali nisam shvatio samo na kraju da li 
Grad Pula preuzima objekt kada se završi, znači, praktički taj objekt je otvoren bez uporabne 
dozvole koliko sam shvatio. Ako se može samo to pojasniti.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Dajem riječ Gradonačelniku. 
 

BORIS MILETIĆ: 
 Dakle, poput velikih infrastrukturnih objekata postoji takozvani instrument 
privremene dozvole. Prometnica je apsolutno sigurna, zadovoljava sve potrebne uvjete. No, 
znate i sami, istaknuo sam problematiku doista jedne značajne količine zelenoga bilja na 
tome području i obzirom da je bilo određenih poteškoća sa prihvaćanjem novoga tla 
zasađenog bilja, mi smo insistirali da sukladno proizvodnoj dokumentaciji i izvedeni projekt, 
uključujući hortikulturno uređenje, moraju biti usuglašeni i da svi nedostaci moraju biti 
otklonjeni od strane izvođača. Nakon toga apsolutno smo spremni preuzeti i gospodariti 
navedenim objektom, ali što se tiče same dokumentacije u smislu sigurnosti izvedenosti 
objekata i njegove uporabe, tu je apsolutno sve na mjestu. Znate i sami da se ne bismo osudili 
otvoriti takvu prometnicu kada ne bismo imali valjane dokumente.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem se. 
 /I. Belas: Zahvaljujem/. 
 Kolegica Jadranka Černjul ima mogućnost postaviti pitanje. 
 

JADRANKA ČERNJUL: 
 Dobar dan svima. 
 Imam pitanje za Gradonačelnika Borisa Miletića. 



 

 

 Pitanje se odnosi na trenutnu situaciju u nogometu, prvoligašu NK-a Istra 1961. Klub 
je u krizi i očito je da Američki investitori, kao većinski vlasnici Kluba, nisu ispunili naša 
očekivanja. 
 Zanima me, gospodine Gradonačelniče, kako vi gledate na situaciju te da li je istina 
da postoje novi investitori koji su spremni preuzeti Klub? 

 Hvala vam lijepa.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 

Hvala lijepa.  
 Zahvaljujem na postavljenom pitanju. 

 Iako je tematika poprilično složena, i sam se mogu uvjeriti u onu jednu izreku koja 
kruži da je očito nogomet najbitnija sporedna stvar na svijetu. No, šalu na stranu, situacija u 
NK Istra 1961 je više nego ozbiljna. Klub se nalazi u značajnim problemima i kako ja gledam 
na tu situaciju ? Sa priličnom ozbiljnošću i pokušati ću vam obrazložiti zašto. 
 Prije svega zato što smo se opredijelili, kao javni sektor, kao gradska uprava doista 
smo uložili značajna financijska sredstva u podizanju sportske infrastrukture u našem gradu. 
Ne mislim samo na nogometni stadion i pomoćna igrališta, mislim na druge sportske objekte, 
na brojne školske dvorane, kako bi naša djeca, naša mladost, imali kvalitetne uvjete za 
bavljenje sportom. Ne manje bitno, drago mi je što i dinamika izgradnje prvog javnog 
gradskog bazena ide svojim planiranim tokom.  
 No, kada govorimo o prvoligašu i o navedenim problemima, želim vrlo jasno reći, bez 
ikakve doze populizma, da se nisu pojavili najprije gospodin Šćeglov, kao privatni investitor i 
tadašnji većinski vlasnik NK, pa nakon toga postojeći većinski vlasnik NK u obliku 
investicijskog fonda Sjedinjenih država, držim da danas, vjerojatno, ne bismo imali temu 
razgovora o istarskom prvoligašu Istri 1961.  
 Dakle, svi oni su u jednom dijelu odradili jedan posao bez kojeg danas Istra ne bi bila 
prvoligaš. I mislim da to trebamo vrlo jasno reći i ne skrivati se od toga. 
 No, isto tako treba vrlo jasno naglasiti da su se vremena, navike promijenila u našem 
društvu nego što je to bilo unatrag 10, 15 ili 20 godina. Nekada je bilo sasvim normalno da se 
novcima poreznih obveznika financiraju profesionalni klubovi, da li se radilo o košarci, 
vaterpolu, nogometu ili nekom drugom profesionalnom sportu. Držim da u Europi danas je 
vrlo teško ili nemoguće pronaći jedan profesionalni nogometni klub koji se financira iz 
sredstva gradskoga proračuna. I kod nas je Zakon o sportu previdio je, a mi smo našem NK 
Hajduk, bili drugi grad u Hrvatskoj koji je preoblikovao sportsku udrugu u sportsko dioničko 
društvo i u tom obliku danas i egzistira navedeni nogometni klub.  
 Zašto to govorim? 
 Zato što je i u prošlosti bilo uvijek problema sa funkcioniranjem nogometnog 
prvoligaša i tada se uvijek posezao za sredstvima gradskoga proračuna kako bi se taj 
prvoligaš spašavao. Mislim da današnjih poreznim obveznicima Grada Pula, da li se radilo o 
građanima ili gospodarstvenicima , nije prihvatljivo da se financijske dubioze, koje se mjere 
milijunskim iznosima, i to u eurima, spašavaju proračunskim sredstvima. I u tom smislu vi 
ste u pravu kada kažete da navedeni američki investitor, većinski vlasnici, koji imaju prava i 
odlučuju, ali i s druge strane i odgovornost ako je nisu ispunili, snose najveću odgovornost za 
funkcioniranje Kluba.  
 Ono što je pozitivno u ovom negativnom kontekstu je činjenica da doista postoje i 
zainteresirani novi ulagači, koji vide potencijal našeg podneblja, naše regije, našega grada, 



 

 

sporta u ovome području i koji su izrazili načelno interes kako bi se možda uključili u 
preuzimanje NK 1961. 
 Ono što sam više puta za ovom govornicom izjavio, profesionalni sport ima svog 
titulara, on ima prava, ali ima i obaveze. Držim da javni sektor, a to je jedinica lokalne 
samouprave, odnosno Grad Pula je u ovom slučaju doista ispunio svoj dio obveza, koje se 
odnose na osiguranje sportske infrastrukture i sufinanciranje dijela troškova omladinskoga 
pogona, što smo činili u prošlosti, činimo danas, vjerujem vašom odlukom da ćemo to činiti i 
u buduće. Držim da naši uvjeti visoki honorari profesionalnih sportaša, trenera itd. je nešto 
što bi trebao osigurati privatni sektor, da li kroz strukturu vlasništva NK ili kroz strukturu i 
instrumente sponzorskih ugovora zainteresiranih gospodarskih subjekata.  
 Ukratko, NK se nalazi doista u veliki problemima. U ovome trenutku bio bih 
neodgovoran kada bih mogao reći kako će to završiti, ali želim vjerovati da će NK Istra i 
dalje biti prvoligaš, sigurno ne sa ovom strukturom vlasništva, jer oni su naprosto pokazali da 
ne mogu odgovoriti na te izazove. I ono što je i ovaj slučaj pokazao da, neovisno o tome što 
su uložili značajna financijska sredstva, dakle, preko 30.000.000,00 kuna u taj NK, činjenica 
je da je jednako tako, osim samih financija, itekako bitna organizacija poslovanja kluba. I ono 
što smo više puta s ove govornice ponavljali, uključivanje čim više domaćih stručnjaka, 
domaćih igrača, dakle, ljudi s toga podneblja, kako bi jedan klub funkcionirao. 
 Možda nisam u potpunosti odgovorio ili zadovoljio vaša očekivanja, međutim, 
situacija je s jedne strane neizvjesna, ali kažem postoji ipak nada, jedna svjetla točka, a ona se 
upravo odnosi na zainteresiranost više struktura koji bi možda bili spremni preuzeti 
upravljanje Klubom.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem se Gradonačelniku. 
 Kolegice Černjul imate mogućnost dati svoje mišljenje na dobivenom odgovoru. 
 

JADRANKA ČERNJUL: 
 Zadovoljna sam sa objašnjenjem, iako sam svjesna situacije u kojoj se Klub nalazi i 
nadam se da će u budućnosti se naći jedno pravo rješenje, jer imamo jako lijepi stadion, 
lijepo je imati klub u prvoj ligi. Ja mislim da je to Istra zaslužila i valjda će se naći neki 
investitor koji će nakon Rusa i Amerikanaca preuzeti Klub. 
 Hvala lijepa. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Hvala.  

 Kolega Danijel Ferić, imate mogućnost postaviti pitanje. 
 

DANIJEL FERIĆ: 
 La ringrazio presidente, dobar dan, buon giorno a tutti. 
 Ja bih imao, u biti nemam čak ni dva pitanja, ali imam dva prijedloga za gospodina 
pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, vezano za 
prometnicu Šišanska cesta broj 2. Dakle, prometnica koja vodi za Dom za odrasle osobe Vila 
Marija. Radi se o javnoj ustanovi u kojoj je smješteno otprilike 200-stotinjak psihički djelom 
organskih bolesnih ljudi. Za njih skrbi 80-tak zaposlenika, a ustanova radi 24,00 sata dnevno. 
Prelazna cesta sa Šišanske ceste je nažalost u očajnom stanju, preuska, oštećena, 
neosvijetljena, nema neophodnog nogostupa i neposredno se dodiruje sa šumom što je i 
opasno za korisnike te ustanove. Prijedlog ili razmišljanje Upravnog odjela da se osiguraju 
možda sredstva u planu izgradnje komunalne infrastrukture za narednu godinu ili za barem 
naredno trogodišnje razdoblje. 



 

 

  Druga stvar vezano za, ja bih rekao učestale pritužbe nakon što je otvoreno novo 
uređen Trg kralja Tomislava, koji osobno mislim da je reprezentativan, međutim, uvijek ima i 
onih nezadovoljnih, kada tako nam se i učestalo javljaju stanari iz zgrada i žale se na buku u 
noćnim satima, na rasvjetu, imaju nekakve prijedloge, koje vam ovim putem prosljeđujem. 
Prijedlozi su da se stave ipak određene tabele upozorenja da se ipak vodi računa o 
stanovnicima trga, da se ne remeti javni red i mir u ranim jutarnjim satima, dva, tri sata 
ujutro, da li na način da se možda dogovaraju nekakve ophodnje ili komunalni redari koji ne 
rade u noćnim satima i predlažu da se djelomično gasi rasvjeta, jer je za određene stanovnike 
nekih zgrada nezgodno postavljena na način da udara direktno u stanove.  
 Molim vas kratak osvrt. 
 Zahvaljujem. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću. 
 

GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Hvala. 

 Srdačan pozdrav svim prisutnima. 
 Te dvije teme su u zadnjih dva tjedna, više Trg kralja Tomislava, tema na kolegiju 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. Imali smo što se tiče 
Trga kralja Tomislava prigovore građana i zahtjev da se u tom smjeru, prvenstveno, za buku 
u kasnijim satima ili u jutarnjim satima ili u večernjim satima od strane mladih i starijih dobi, 
kada prođe 11,00, 12,00 sati oni se okupljaju, to je bio ljetni period, i da se određena javna 
rasvjeta, u biti ne može se smanjiti, da se pusti takva kakva je, ali da se na neki način smanji 
intenzitet tog svjetla u određenim zonama.  
 Mi smo u ophodnji na Trgu kralja Tomislava pojačali. Mi smo u onom vremenu kada 
ureduju komunalni redari i prometni redari ojačali ophodnju, jer smo jedan dan imali nemili 
slučaj kada je prometni redar napadnut kada je vršio svoju dužnost. Tako da jednostavno u 
segmentu javnog reda i mira mi pokušavamo u dnevnoj ophodnji, u radnom vremenu 
napraviti sve ono što je moguće, postavili smo i table na onom dijelu gdje se nalazi dječje 
igralište. I pokušavamo preko Mjesnog odbora vršiti neka usmena upozorenja, aktivnosti, da 
bi se građani, ne upozorili, nego da bi se dalo do znanja da se ipak na neki način ne može na 
tom trgu ponašati u neko doba noći, kao što svatko zamišlja. Međutim, dolazimo do 
zaključka da je to problem pojedinca, kućnog odgoja.  
 Ono što je bitno za napomenuti, reći, mi ćemo pokušati vidjeti što se tiče intenziteta 
rasvjete da li je moguće nešto napraviti. Mi smo već jedan dio tog intenziteta rasvjete 
smanjivali. Vidjet ćemo koliko je još moguće napraviti u tehničkim okvirima.  
 Bilo bi dobro da na neki način se putem Mjesnog odbora, to je naša praksa, da se 
možda organizira jedna tribina ili sastanak, pa da se skupe građani, oni koji su nezadovoljni, 
možda oni koji u biti bi dali neki prijedlog, pa da vidimo svi zajedno kako pristupiti tome. 
Međutim, činjenica da je to bilo normalno za očekivati, jer se tu stvorio jedan novi uređeni 
lokalitet, posjećenost tom lokalitetu je puno veća nego što je to bila prije.  
 Vjerujem da će problema oko buke i tih nekih nereda koje stvaraju određene lokacije 
mlađih ljudi sa zimskim periodom nestati. A ovo što se tiče svjetla vidjet ćemo u tom 
kontekstu što možemo napraviti, koliko možemo doprinijeti. 
 Što se tiče Vile Marije, mi smo imali zahtjev, prijedlog, Uprave te ustanove da se 
napravi javna rasvjeta i da se na neki način prometnica privede namjeni u onom smislu da se 
može u osnovi prometovati, da ima nogostup, jer je to neophodno, čak i onaj izlaz na glavnu 
prometnicu je upitan, on je star već duži niz godina on je tamo, tako da je nama u planu 



 

 

napraviti jedno prometno rješenje i onda vidjeti na koji način pristupiti izvedbi toga, da se ta 
prometnica, koja ima nekih svojih 200-tinjak metara dovede u ono stanje kojem će biti da se 
sigurno može prometovati i sa automobilima i da pješaci mogu prometovati. Svjesni smo da 
je tamo velik broj djelatnika, oni koji su unutar sustava Vile Marije, da veliki broj ljudi dolazi 
u posjetu, obitelji su tu, tako da smo svjesni potrebe da se taj dio ceste napravi. Hvala vam na 
sugestiji, vodit ćemo računa da se u najhitnijem periodu to realizira. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Feriću imate mogućnost dati svoje mišljenje na dobiveni odgovor.  
 

DANIJEL FERIĆ: 
 Naravno. 
 Evo, zahvaljujem pročelniku na iscrpnom, kratkom i jezgrovitom, nadasve kratkom 
odgovoru, što pozdravljam. Molio bih samo, evo, još pojašnjenje. Spomenuli ste da je u planu 
izrada prometnog rješenja, da li nam možete reći o rokovima tog plana, ove godine, slijedeće 
godine, za tri, pet, deset godina. 
 
 TIZIANO SOŠIĆ: 
 Pročelnik Giordano Škuflić ima riječ. 
 

GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Mi ćemo u ovoj godini, početi sa izradom projektne dokumentacije. Iduće godine 
vidjet ćemo da li ćemo to ići kroz sistem održavanja ili nove investicije. Zapravo imamo oba 
dvije mogućnosti. To je jedna prometnica koja postoji, tako da imamo tu neku olakotnu 
okolnost. U svakom slučaju građevinska dozvola će se morati napraviti ili za rekonstrukciju, 
znači, za održavanje ili za izgradnju. U programu gradnje moramo imati građevinsku 
dozvolu. Projektna dokumentacija mora se početi sada raditi. Znači, do kraja godine ili 
početkom iduće godine će biti gotova. 
  

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić imate riječ. 
 

SINIŠA GORDIĆ: 
 Dobar dan. Pozdrav svima.  
 Zahvaljujem gospodine predsjedniče. 
 Ja bih se nadovezao na kolegicu Jadranku Černjul, čini mi se vezano za NK Istru, 
kada je već napomenula. Neću previše filozofirati oko toga, nego ću samo reći da se u 
potpunosti slažem sa Gradonačelnikom da Grad Pula niti lokalna samouprava ne treba 
financirati nogometni klub, pogotovo ne profesionalni, kao što, ne znam zašto se stiče dojam 
da netko možda od nas to zagovora, što nije uopće istina. Ali, me fascinira da smo promijenili 
razmišljanja za razliku od prošle sjednice, ako se ne varam, je prihvaćeno Izvješće o 
financijskom poslovanju NK, vidjelo se iz samog Izvješća, meni je žao što nije sada tu 
revizor, koji je rekao čak da su prihodi nikada bolji, ne znam u koliko vremena, a kada vam 
kaže čovjek da financiranje Kluba... 
 /PREDSJEDNIK T. SOŠIĆ: Kolega, samo pitanje ako može kome postavljate/. 
 Mene zanima što se to promijenilo od prošlog puta, zašto je prihvaćeno prošli put 
financijsko Izvješće, a danas slušamo o tome da je situacija katastrofična. To pitam 
gospodina Gradonačelnika 



 

 

  A drugo pitanje bi bilo gospodinu Škufliću, vezano je isto za prometne redare i za 
komunalni red.  
  Primijetio sam da tijekom sezone i van sezone na kraju krajeva, po javnim 
parkiralištima ljudi uredno kampiraju. Ja mogu konkretno navesti na Monte Zaru ljudi stave 
kamp kučiću, izvade mali bazen, napune ga vodom. To sve uredno rade. Da ne pričamo na 
Stoji pored autokampa, ljudi idu u šumu, dignu kamp kučicu, šatore stavljaju, lože vatru 
usred sezone, usred šume, nikada nitko nije reagirao, pa me zanima koliko je kazni naplaćeno 
za takvo ponašanje, ako ne možete odmah, onda biste mogli i pismeni odgovor dati.  
 Zahvaljujem.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na prvo pitanje. 
 

BORIS MILETIĆ: 
  Stav koji zagovaram već punih 17. godina je meni uvijek bio identičan, on se nije 
promijenio niti milimetar. Dakle, moje razmišljanje ide za time da gradska uprava, odnosno 
jedinica lokalne samouprave iz poreznih sredstava treba financirati sport, ali prije svega se to 
odnosi na amaterski sport, na sport u školama, a da profesionalni sport u onom segmentu 
treba financirati njegov titular, odnosno vlasnik ili kroz određene sponzorske ugovore, 
gospodarski subjekti. Dakle, stav je uvijek identičan. 
 Kada govorimo o stavci prihoda, istina jer, ja sam upravo to spomenuo da su ovi 
ulagači u Klub unijeli znatna financijska sredstva. Međutim jednako tako je istina da su na 
rashodovnoj strani značajno povećali troškove. I zato sam i istaknuo u uvodu da se ne radi 
uvijek isključivo samo o financijama, nego da je jednako tako bitan, a u ovom možda slučaju 
je ispao još više bitan segment organizacija posla, organizacije vođena jednog profesionalnog 
kluba i da se može vidjeti kako ima dobrih primjera u Hrvatskoj, pogledajte NK Rijeku ili 
sada Osijek, koji je u značajnoj mjeri napravio iskorake, ma da je očito u ovom slučaju 
upravo u tom organizacijskom segmentu izostalo i vizije i znanja vođenja jednog kluba.  
 Kad govorimo o samom Izvještaju o radu, Izvještaj ima svoje dijelove od bilance, 
računa dobiti i gubitka i prihvaćenje ili ne prihvaćanje tog Izvještaja, koji se odnosio na 
proteklo poslovno razdoblje, u niti jednoj mjeri neće promijeniti sadašnju strukturu kako 
vlasništva, tako situacije u Klubu.  
 Vama za informaciju, obzirom na određene izostanke financiranja većinskoga 
vlasnika u proteklih nekoliko mjeseci, na posljednjoj Skupštini, dakle, Grad Pula u svojstvu 
manjinskog suvlasnika je bio suzdržan pri glasanju o financijskim izvještajima, ali opet 
ponavljam to sigurno nije promijenilo niti odnos investitora prema Klubu, niti situaciju 
unutar samoga Kluba.  
 Zaključit ću da i dalje držim, i to je moj osoban stav, da javni sektor iz sredstava 
poreznih obveznika treba pomagati sport, jer je to jako bitno za cjelokupni društveni razvoj, 
ali kada govorimo o profesionalnim igračima i sportašima držim da bi u tom segmentu 
sredstva trebao osigurati ili sam vlasnik ili putem određenih gospodarskih subjekata. Moj stav 
je identičan jučer i prekjučer i tako punih 17 godina.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću da odgovori na drugo pitanje. 
 
 
 



 

 

GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Da, problem postoji, ne samo u Puli i Istri, postoji na cijeloj našoj obali. Činjenica je 
da je to nadležnost turističke inspekcije. Takve stvari dešavaju se i mi smo nekim našim 
individualnim obilascima zbog istog problema tokom ljeta u kasnijim satima vidjeli da se to 
dešava na nekim parkiralištima, u nekim dijelovima grada, gdje u biti nitko ne bi ni mogao 
zaključiti da bi turista sa kamperom tamo mogao doći. 
 U našem svakodnevnom radu komunalnih, prometnih redara, mi kontaktiramo, 
pokušavamo izvijestiti turističku inspekciju, međutim, problem je što se njih treba uloviti na 
dijelu i jednostavno teško je imati službu koja će biti na raspolaganju 24,00 sata, da li je to 
naša služba, da li nam zakon to omogućuje ili je to služba turističke inspekcije. 
  Činjenica je da na području Istre, ja sada ne mogu vam točno odgovoriti, ali kroz 
maglu jedno devedesetak, 96, 97 prekršajnih prijava je podneseno na području Pule, 
Ližnjana, Vodnjana i Umaga. I to je ono što je napravljeno ovo ljeto na području Istre i Grada 
Pule. Mi u našem svakodnevnom radu pokušavamo, kada utvrdimo, stupiti u kontakt sa 
turističkom inspekcijom, obavijestiti i dati im, da tako kažem, materijala za njihovo 
djelovanje. Mi nismo nadležni za to postupanje, a kažem, najveći je problem što se to dešava 
u zonama i u satima gdje u biti mi ne djelujemo više, a u biti vjerojatno niti više turistička 
inspekcija. To je jedan problem koji treba rješavati sustavno i vidjeti na koji način dalje od 
organizacije, od zakonskih odredbi, pa dalje do organizacije svega onoga što bi zakon trebao 
promijeniti, dopustiti ili napraviti da osim turističke inspekcije, može još i netko drugi imati 
nadležnost.  
 Hvala.  

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

 Hvala.  
 Kolega Gordić imate riječ. 
 

SINIŠA GORDIĆ: 
 Ja bih zahvalio Gradonačelniku što je odgovorio na pitanje.   
 Međutim, meni nije jasno zašto smo mi onda prihvatili financijsko izvješće ovdje na 
Gradskom vijeću ako je predstavnik grada bio suzdržan na Skupštini dioničara. Ali, dobro, 
nema veze.  
 Što se tiče druge stvari vezano za nogometni klub, ja se slažem što je rekao gospodin 
Gradonačelnik da je gospodin Šćeglov i na kraju krajeva i gospodin Glover, spasili Klub u 
danom trenutku, međutim, opet se postavlja pitanje što nije jedan predstavnik grada mogao, 
koji je već ili kao što je Grad manjinski suvlasnik, mogao vidjeti u kojem smjeru to ide kada 
imamo istovremeno gomilanje troškova na sve i svašta, a istovremeno prihodi su jedino od 
toga što je Dinamo bio u ligi prvaka, pa je UEF-a isplatila, ne znam, u solidarni fond 
3.000.000,00 kuna ili kako već. A da ne pričamo o tome da su utvrđeni propusti u 
fiskalizaciji, što je sam na kraju krajeva revizor napisao i nikom ništa, ali dobro, nema veze. 
 Što se tiče gospodina Škuflića, ja sam u principu zadovoljan sa odgovorom, ali me 
malo, kako bih rekao, nervira taj dio i prebacujemo odgovornost s jedne na druge, kažemo ne 
možemo ljude uhvatiti na djelu, pa mislim te ljude možemo uhvatiti na djelu vrlo 
jednostavno, jer ti ljudi spavaju po noći tamo, tako da čisto sanjam da mogu pobjeći ako dođe 
netko u 2 sata ujutro itd. 
 Hvala lijepa.  

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

 Samo pitanje. Dobro, nema veze, znači nije dopunsko pitanje ili ipak, 
 Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na postavljeno pitanje. 



 

 

 
BORIS MILETIĆ: 

 Malo sam ponukan komentarom.  
 Grad Pula ima svog predstavnika u Upravnom odboru Nogometnog kluba, međutim, 
sukladno odluci većinskoga vlasnika član Upravnoga odbora nema izvršne ovlasti. Izvršne 
ovlasti ima predstavnik većinskog vlasnika, što je i u drugim trgovačkim društvima u 
principu na taj način uređeno. I ne bih se složio da naš predstavnik doista se nije zalagao i 
nije itekako pomno pratio što se u Klubu dešava. No, činjenica je da su problemi nastali, kao 
što se to dogodilo za vrijeme većinskog vlasnika gospodina Šćeglova, kada je većinski 
vlasnik naprosto prestao financirati Klub u onoj mjeri kako je bilo obećano. I mislim da 
prema gospodinu Mujđi, koji je predstavnik Grada u Upravnom odboru ne bi bilo korektno 
ne kazati kako je stvarno svoj posao obavio časno i profesionalno i to čini i dandanas bez 
ikakve naknade.  
 Ali, ponukan sam ovim drugim pitanjem s kojim se apsolutno slažem s vama da je to 
sve već problem, koji se odnosi na bespravno kampiranje, uzurpiranje kako javnih površina, 
tako i drugih mjesta gdje kamping nije predviđen. I slažem se s vama da ovaj model pokazuje 
da naprosto tako ne može dalje. I pokušat ću malo to obrazložiti. 
 Dakle, sigurno je problem što određen broj ljudi zloupotrebljava mogućnost 
bespravnog kampiranja i na taj način borave na našem području, vjerojatno, proizvode nešto 
otpada, a za to ne plaća apsolutno nikakvu naknadu.  
 Nije taj problem ni od danas, ni od jučer. Mi smo u ovoj zemlji, nažalost, svjedoci da 
su brojni ljudi, državljani Republike Hrvatske, ali ne samo državljani Republike Hrvatske već 
i strani državljani, izgradilo na tisuće bespravnih objekata, koje im je ova država potom i 
legalizirala. Dakle, sigurno je veliki problem što netko bespravno kampira i za to ne plaća 
naknadu, ali je puno veći problem kada ljudi izgrade vikendice, stambene objekte, 
višekatnice, bez ikakve dozvole.  
 Zašto o tome govorim ? 
 Govorim i ponavljati ću to i ubuduće dok se, nadam u zemlji nešto ne promjeni, jer 
ovaj previše centralizirani sustav Republike Hrvatske, koji jedinicama lokalne samouprave, 
gradovima, općinama i županijama, ne daje veću autonomiju u odlučivanju, prevedeno, alate, 
da upravo te inspekcije o kojima vi govorite, a koje jesu pod ingerencijom različitih 
ministarstava, konačno budu u ingerenciji gradova i općina. Tada bi sa punim pravom na taj 
način uputili pitanje resornom pročelniku, jer bi on imao alate, zakonske odredbe, službe, 
ovlasti i djelatnike, koji bi to mogli sankcionirati. Mislim da je tu puno, puno veći problem. 
  I kazati ću da se apsolutno solidariziram sa svim onim građanima koji su bili vrijedni, 
pošteni, zakoniti i čekali urbanizaciju određenog područja kako bi izgradili svoje građevine, a 
ne se danas osjećali izigrani, jer svi oni koji su bili pametniji od njih te objekte su izgradili, 
danas im ih je država legalizirala i to ih je još manje koštalo. Mislim da je to krivi model 
ponašanja i siguran sam da onog dana Republika Hrvatska po uzoru na druge razvijene 
europske zemlje bude decentralizirala ovlasti na gradove, općine i županije, odnosno regije, 
da će tada biti svima bolje, jer smo mi pokazali da na lokalnoj razini itekako možemo 
efikasnije upravljati svojim područjem, ali voditi brigu i skrb o toj imovini.  

 
TIZIANO SOŠIĆ: 

 Zahvaljujem. 
 /S. Gordić : Ispravak krivog navoda/. 
Kolega Gordić, temeljem članka 75.st.5 vijećnička pitanja nemaju ispravak krivog navoda. 
 /S. Radolović: Prema Poslovniku ima, stavak 8...). 
Da, ali kada imamo vijećnička pitanja onda se primjenjuje ova odredba. Stavak 8. se 
primjenjuje na sve druge točke. 



 

 

 /S. Gordić : Ne mogu dopustiti da mi se imputira nešto što nisam rekao/. 
Odlično, ali imamo Poslovnik koji uređuje ovo pitanje. 
Da li se još netko javlja za postavljanje vijećničkih pitanja ? 
 Kolega Zimolo ha la facolta di parlare. 

 
ARDEMIO ZIMOLO: 

 Grazie. 
 Egregio presidente del Consiglio cittadino. 
 Jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika. Domanda faccile, risposta dificile. 
 Malo prije ste se dotakli kako je ova država previše centralizirana. Na tragu vašeg i 
našeg razmišljanja postavljam pitanje, izgleda da Grad trči 100 metara trku, a Vlada trči 
maraton istu trku na 100 metara, pa me zanima kada će konačno doći neka dobra vijest iz 
Zagreba što se tiče stavljanja u funkciju svih onih objekata, terena, s kojim Grad, na žalost, 
ne može gospodariti. 

 Zahvaljujem. 
 

 TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim Gradonačelnika da odgovori na postavljeno pitanje.  
 

BORIS MILETIĆ: 
 Grazie per la domanda. Pitanje je malo provokativno, možda malo i retoričko, ali 
krajnje ozbiljno. 
 Iako je tema bila bespravno kampiranje ja nisam mogao ne istaknuti da čitav niz 
inspekcija, uključujući i građevinsku, nije u našoj ingerenciji. Pročelnik će reći to nije naša 
nadležnost, ja ću reći to je naša briga, međutim, nedostaju upravo ti alati. To je upravo tema 
koju ste vi sada kazali, a to je pitanje ovlaštenja, ovlasti kako gospodariti i upravljati s ovim 
područjem. 
  Naša povijest je takva da Grad Pula, obzirom da je dugi niz desetljeća bio jedan jaki 
vojni grad, ima jako puno imovine, koja na sreću više nije vojna, jer smo demitalizirani grad i 
želimo se razvijati u nekome drugome smjeru, međutim, veliki dio upravo te bivše vojne 
imovine je u vlasništvu Republike Hrvatske, dakle, države, a ne Grada. I nije naodmet 
ponoviti, jer često od svojih sugrađana čujem kako zašto niste stavili u funkciju Muzil, zašto 
niste stavili u funkciju Katarinu ili Monumente, ja kažem to nije naše vlasništvo, pa kako nije 
vaše vlasništvo kada je vojska to davno napustila i prepustila Gradu. Tu postoji ono ali, ja ću 
dodati, nažalost, nije prepustila imovinski Gradu, već je i dalje ta imovina u vlasništvu 
Republike Hrvatske, gdje sada time gospodari nakon brojnih agencija nadležno Ministarstvo 
za državnu imovinu. 
 Ono što mogu odgovorno kazati, zahvaljujući, prije svega, suradnji sa ovim Gradskim 
vijećem, mi smo usvojili potrebne prostorne planove koji su omogućili prenamjenu bivših 
vojnih zona u civilne svrhe sa naglaskom na razvoj gospodarstva i otvaranju novih radnih 
mjesta. I mislim da kada govorimo o gospodarstvu, o poduzetništvu, da smo kao gradska 
uprava postavili i prikazali jedan proaktivan pristup kako se prostornim planovima može 
omogućiti razvoj poduzetništva i to me svaki put kada nadležna financijska agencija 
Republike Hrvatske FINA objavi potrebne statističke podatke veseli što je Grad Pula ili prvi 
ili u samom vrhu svih gradova u Republici Hrvatskoj po broju poduzetnika po glavi radno 
sposobnog stanovništva. 

 No, vratimo se na pitanje državne imovine. 
 Mislim da je teško naći jedan racionalan argument koji bi opravdao toliku tromost 
državne birokracije bez koje mi naprosto nismo u mogućnosti tu imovinu staviti u funkciju. 



 

 

Kada to kažem podsjetit ću da je međunarodni natječaj za konkretno poluotok Muzil bio 
raspisan još u studenom mjesecu 2015. godine. Na taj međunarodni natječaj, koji je bio 
zaključen i s ponudama su se u veljači 2016. godine javile dvije svjetske renomirane tvrtke,  
Bouygues Batiment, poznata tvrtka koja je prisutna na području Republike Hrvatske od 
izgradnje autocesta do nedavne izgradnje Zračne luke Franjo Tuđman u Zagrebu. Zatim 
tvrtka iz SAD-a Ford Intenational. Ukupno je prošlo punih godinu i pol dana od okončanja 
tog prvog kruga međunarodnog javnog natječaja, a da se nisu donijele na razini države 
potrebne odluke kako bi se krenulo u drugi krug, u obvezujući međunarodni natječaj, gdje bi 
zainteresirani ponuditelji bili obvezni od iskazivanja interesa priložiti i adekvatne garancije, 
bankovna jamstva o ozbiljnosti navedene ponude.  
 To govorim zato što protekom vremena gubi i državna blagajna, ali gubi i naša 
lokalna zajednica, jer kada bi se nešto počelo graditi i sami znate da se tada uplaćuju obveze 
komunalnog doprinosa, koji gradu omogućuju izgradnju komunalne infrastrukture. Malo 
prije je bilo pitanje vezano za jednu prometnicu. Mene veseli što se danas u Puli gradi 
nemalo, ali vjerujte mi da bez određenih investicija i uplata komunalnog doprinosa, mi ne 
bismo mogli proširiti pulsku zaobilaznicu što sada činimo. I s druge strane sigurno 
stavljanjem u funkciju tih bivših vojnih zona, otvaranjem novih radnih mjesta kroz davanja 
poreza na dohodak, ali i uplate zdravstvenog, mirovinskog osiguranja, i država i lokalna 
zajednica imala bi itekako koristi. 
  Zato kažem vrlo je teško naći i jedan racionalan i argumentiran razlog koji bi 
opravdao toliku tromost i toliko čekanje. Siguran sam da iz pogleda Zagreba to je možda 
samo jedan od projekata ili jedna od čestica u njihovom vlasništvu, no, nama u gradu Puli to 
je itekako bitno područje, područje koje omogućuje razvoja grada, širenje grada i nešto što će 
omogućiti i opet ću to ponoviti otvaranje novih radnih mjesta. 
 Ja sam pokušao o tome razgovarati od predsjednika Hrvatske vlade do nadležnih 
ministara. Ono što se od svih može čuti: da, znamo, to treba, to je problem, hoćemo, hoćemo. 
Ono što nama svima skupa počinje smetati, štoviše naprosto niti imamo strpljenja, niti 
možemo vjerovati u ta obećanja, jer protok vremena je prevelik, vrijeme naprosto prolazi, a 
konkretno vidimo da se u onom pripremnom dijelu još nisu pravi koraci napravili. 
 Možda, jedan ipak pozitivan primjer je nedavni početak radova na izgradnji u projektu 
Katarine Monumenti marine, ali kada pogledamo da je od 2009. godine, ako se ne varam, 
kada je okončan međunarodni natječaj do 2017. godine prošlo punih 8 godina u samoj 
pripremnoj fazi dokumentacije. U redu, bilo je doista problema i sa određenim zaštitama 
nadležnog Konzervatorskog odjela u smislu arheologije, odnosno zaštićenoga kulturnoga 
dobra, ali vidimo da za velike projekte doista je potrebno poprilično puno vremena kako bi se 
prije samih fizičkih početaka radova izradila potrebna dokumentacija. Stoga, ako bismo 
danas krenuli sa međunarodnim natječajem, država to mora odobriti, jer je to njihova 
imovina, isto tako proći će nešto godina, nešto vremena dok se potrebni fizički radovi ne 
pokrenu Stoga, evo, ja ću koristiti vaše pitanje, ovu govornicu, apel i znam da i mediji to 
prate, da mislim da nismo dovoljno bogati da bi si dozvolili da praznu državnu perspektivnu 
imovinu stavimo u funkciju, na taj način ostvarimo prihode, posebice kada vidimo da su u 
planu uvođenje nekih novih poreza, kao što je bio porez na nekretnine, dakle, novih nameta 
prema građanima i gospodarstvu s jedne strane, a s druge strane država ima itekako puno 
imovine koju može staviti u funkciju. I držim da bi prije trebalo staviti u funkciju svu 
imovinu, iskoristiti sve mogućnosti ostvarenja novih prihoda prije negoli idemo opterećivati 
građane i gospodarstvo.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Zimolo izvolite, imate riječ. 



 

 

 
ARDEMIO ZIMOLO 

 Signor Sindaco grazie della risposta. 
 Kako bi bilo lijepo da uz ovo moje pitanje sutra u novinama iziđe slika jednog 
objekta, 50 metara od Trga Portarate, kako je poduprijet sa dvije gredice, da se zna da je to 
objekt u vlasništvu države Hrvatske. 
 Zahvaljujem. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Grazie. 
 Kolega Petar Ćurić možete postaviti pitanje. 
 

PETAR ĆURIĆ: 
 Pozdrav svima. 
 U kolovozu ove godine povodom obilježavanja 71. obljetnice eksplozije na Vargaroli 
izaslanstvo Grada: predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule Tiziano Sošić, zamjenik 
Gradonačelnika gospodin Cvek, pročelnik Ureda Grada gospodin Matić, zajedno s 
predsjednikom Pulske zajednice Talijana gospodinom Radinom, položili su vijenac na 
spomen obilježje žrtvama Vargarole. 
  E sada podsjetimo ukratko, čisto, to je 71. godina od kada se to desilo na tadašnjem 
popularnom kupalištu Vargaroli došlo je do eksplozije itd., svi vijećnici će znati o čemu se tu 
radi. 
 Uz predstavnike Grada Pule ove godine ceremoniji su prisustvovali predsjednik 
Talijanske unije Furio Radin, predstavnici pulske Zajednice Talijana, konzulata Republike 
Italije, te Slobodne Općine Pula u egzilu, Istarske županije te članovi obitelji žrtava. 
 Uz dužni pijetet koji iskazujemo nesretno poginulima postavljamo pitanje 
gradonačelniku da nam objasni: 

- što je to slobodna općina Pula u egzilu 
- kakav je to pravni subjekt, nekakva paralelna vlast 
- kako oni mogu biti službeni protokol? 
- tko je pozvao iredentističku organizaciju na proslavu koja na svoje skupštine nosi tri 

zastave: zastavu Slobodne općine Pula u egzilu, talijansku državnu zastavu i zastavu 
Istarske županije na talijanskom jeziku.  

- da li su predstavnici gradskih vlasti svjesni političke odgovornosti koju obnašaju u 
našoj državi, koja se zove Republika Hrvatska.  

 Nota bene godinama se iz gradske uprave uvaženim književnicima ne odgovara na 
zahtjeve o postavljanju bista hrvatskih velikana, to su Nazor, Laginja, Mandić, Spinčić, u 
parku Petra Krešimira IV u Puli, što je preko puta Porezne uprave gdje već postoje neka 
postolja. Očito je sve učinjeno s vaše strane da se to ne realizira, pa evo ja postavljam to 
pitanje gospodinu Gradonačelniku. 
 Hvala.  
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gospodine Gradonačelniče imate riječ. 
 

BORIS MILETIĆ: 
 Reći ću ovako, dakle, prije svega držim da kao grad možemo biti doista ponosni što 
smo uspjeli prevladati određene podjele koje su bile prisutne dugi niz desetljeća u našem 
društvu, a upravo jednim povijesnim susretom dvaju predsjednika, Predsjednika Republike 
Italije, gospodina Napolitana i Predsjednika Republike Hrvatske, gospodina Josipovića, 



 

 

upravo ovdje u Puli u našoj Areni, kada su možda i zadnje nedoumice i prijepori bili 
otklonjeni.  
 Kada kažem da kao jedna lokalna zajednica, jedno društvo, koje ovdje funkcionira 
možemo biti ponosni, možemo biti ponosni na vrijednosti koje gajimo, kao što je tolerancija, 
kao što je suživot, konvivenza, antifašizam i što smo uspjeli ovdje kod nas u Istri, a posebice 
u Gradu Puli, postići jedan značajan nivo konsenzusa, međusobnog uvažavanja, gdje i 
sudionici Narodnooslobodilačke borbe izuzetno surađuju sa našim braniteljskim udrugama i 
jednako tako, neovisno o vjeri ili o nacionalnosti, predstavnici vijeća nacionalnih manjina 
grada Pule i svi građani, dakle, odaju pijetet žrtvama neovisno o kojem se ratovima radilo, u 
koje vrijeme, jer često nažalost upravo u tim nemilim događajima, vi ste spomenuli 
Vargarolu, stradaju nevine žrtve, dakle, civili. 
 Kada ste spomenuli navedene predstavnike, koliko je meni poznato, radi se o udruzi 
građana, nikakvoj instituciju, koji su prisutni na obilježavanju takvih tragedija duži niz 
godina. Do sada nitko to nikada nije problematizirao. Znamo što je Grad Pula pretrpjela za 
vrijeme II svjetskog rata, znamo što je bilo za vrijeme dvogodišnje vojne uprave u našem 
gradu i znamo što se nažalost dogodilo kada su brojne pulske obitelji tada jednostavno 
odlučile napustiti svoj rodni grad. Znamo svi skupa kakav egzodus stanovništva se dogodio.  
 Stoga će moj odgovor na vaše pitanje upravo biti u tom tonu da pokušamo uvijek 
odati pijetet, dužan pijetet prema svim žrtvama, posebice civilima, nevinim ljudima i da 
pokušamo nastaviti upravo graditi ovim putem jedno društvo u koje će upravo vrijednosti 
koje sam prije spomenuo biti na prvome mjestu, jer ukoliko pogledate upravo te ljude koje 
ste vi spomenuli to su ljudi u principu u poodmakloj dobi koji se sjećaju svojih uspomena 
svoga grada i mislim da ukoliko netko dođe položiti cvijeće na spomenik ili na grob palim 
žrtvama bi trebalo gledati u jednom pozitivnom kontekstu, a nikako ne u negativnom. 
 Što se tiče drugog djela vašeg pitanja meni je jasna vaša intencija što ste htjeli s time 
kazati, međutim, mene nitko neće naučiti da budem veći Puležan od onoga što jesam, veći 
Istrijan od onoga što jesam ili veći Hrvat od onoga što jesam. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ćuriću imate mogućnost dati svoje mišljenje na dobiveni odgovor. 
 

PETAR ĆURIĆ: 
 Ja zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Molio bih svakako da dobijemo pismeni odgovor i nismo dobili odgovor na to kako 
može slobodna općina Pula u egzilu biti dio službenog protokola, pa možda ako možemo to 
pismeno dobiti. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Ako dozvolite, ako se mogu ja trenutak uključiti te dati odgovor, obzirom da sam ja 
bio nazočan, ja bih direktno odavde s mjesta ako je moguće.  
 Slobodna udruga građana iz Republike Italije koju ste vi spomenuli, nije ni bila dio 
službenog protokola Grada Pule iz jednostavnog razloga što oni u privatnom obliku 
organiziraju svoj posjet ovom gradu i imaju prije toga misu, vjerojatno znate, i nakon toga 
oni u svojoj vlastitoj organizaciji polažu i cvijeće. Znači, to je toliko.  
 Samo još jedan detalj vezano uz nekakav iredentizam o kojemu ovdje čujemo. Ja od 
2005. godine svake godine sudjelujem privatno na tom okupljanju i nisam nikada čuo 
nekakve iredentističke izraze. Da ima različitih viđenja, slažem se ima različitih viđenja, 
znači u sloju naših građana mislim, neovisno o etničkom opredjeljenju, znamo da svi imamo 
malo drugačije gradacije i mišljenje i doživljavamo ih i takva mišljenja objašnjavamo. I 



 

 

mislim da je ove godine za razliku od svih drugih godina bilo pozitivno. Ja mislim da je 
pozitivno u našem gradu, multietničkom gradu, kada se druga skupina etnička, ako već se 
moramo po nečemu dijeliti, u trenutku kada u pokazivanju pijeteta padaju nekakvi mostovi 
koji su dugo godina bili, po meni je to pozitivno. Znači, u tom jednom dijelu želio sam, 
obzirom da sam ja osobno tamo bio prisutan, samo pojasniti, da ne bude tu nekakve 
dvoumice. 
 Toliko. Mislim da je to dovoljno.  
 Idemo dalje, riječ ima kolegica Diana Kukić Dasko. 
 

DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Dobar večer svima. 
 Imam jedno kratko pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
gospođu Elviru Krizmanić Marijanović.  
 Zanima me kada će se raspisati natječaj za studentske stipendije, te ako nam može reći 
ima li kakvih novina u kriterijima i koliko iznose planirana sredstva za tu namjenu. 
 Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Hvala.  
 Pozivam gospođu pročelnicu Elviru Krizmanić Marijanović, da odgovori na 
postavljeno pitanje.  
 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Zahvaljujem poštovane vijećnice na pitanju. 
 Grad Pula će kao i svake godine i ove godine početkom studenoga objaviti natječaj za 
dodjelu stipendija studentima Grada Pule. 
 Zašto je to uvijek u 11. mjesecu, zato što u biti mnogi fakulteti, novi studiji, imaju 
produžene upise do kraja listopada. 
 Ove godine se neće ništa mijenjati po pitanju samih uvjeta prijave, svaki student, 
hrvatski državljanin, koji ima prebivalište na području Grada Pule, ima pravo se prijaviti za 
stipendiju Grada Pule. Naravno, tu su bitne ocjene, recimo, svi studenti koji su upisali prvu 
godinu, studenti postdiplomskoga studija, koji su u svakoj godini srednjoškolskoga studija 
prošli sa 4,5, zatim oni studenti prve godine koji su svaku godinu srednjoškolskoga 
obrazovanja prošli sa 4,0, oni ukoliko su upisali neko deficitarno zanimanje također ulaze u 
obzir, a studenti druge, treće, četvrte i pete godine, pod uvjetom da su imali prosjek 4,0, ako 
su u pitanju deficitarna zanimanja, onda 3,5. 
 Kada već govorimo o deficitarnim zanimanjima, obzirom da smo u pripremi za 
natječaj koji će baš biti objavljen početkom 11. mjeseca, izvukli smo sa stranice Zavoda za 
zapošljavanje da ove godine deficitarna zanimanja su stručni studije sestrinstva, sveučilišni 
studiji računarstva, elektronike, strojarstva, brodogradnje, medicine, matematike, nastavnički 
smjer, geografija, fizika, kemija i informatika, također nastavnički smjer. Dakle, deficitarna 
zanimanja imaju 3 dodatna bodova. Zatim 2 dodatna boda imaju oni studenti koji su 
volontirali najmanje 30 sati u nekoj ustanovi ili udruzi koja je prepoznata od strane Grada 
Pule kao izuzetno nadahnute, kao što je, recimo, crveni križ, domovi za starije i nemoćne itd. 
A isto tako za priznata postignuća za sudjelovanje na natjecanjima također se dobivaju 
dodatni bodovi, ovisno o tome da li su to kriteriji u znanstvenim područjima, da li u 
umjetničkim područjima ili u sportskim područjima. Prije je bilo govora o sportu, ali treba 
reći da i sportaši isto tako mogu biti dodatno nagrađeni, ovisno o tome u kojoj kategoriji su 



 

 

svrstani. Postoji 6 kategorija izvrsnih sportaša, a to propisuje, potvrdu izdaje Hrvatski 
olimpijski odbor, na temelju Pravilnika o kategorizaciji sportaša.  
 Evo, toliko. Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Kukić Dasko, izvolite imate riječ. 
 

 DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Zahvaljujem na odgovoru. Jako sam zadovoljna. 
 

TIZIANON SOŠIĆ: 
 Isteklo je vrijeme koje smo imali na raspolaganju za vijećnička pitanja. Svi koji su se 
javili imati će mogućnosti tijekom slijedeće sjednice Vijeća postaviti pitanja. 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 3. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 27.07.2017. GODINE 
 

Vijeće je bez primjedbi, sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom, usvojilo  
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
   sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 27.07.2017. godine 
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PROCJENE 

RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA GRAD PULA-POLA 
 
   PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, pozdravlja predstavnike konzultantske firme 
DLS pri izradi Procjene rizike 

- gđu. Danijelu Krajin  
- gđu. Hanu Radovanović 
- gosp. Mišo Kucelj i  
- gosp. Matiju Hrastovski 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris. 
 Uvodno obrazloženje akta je dala VESNA SAJIĆ, pročelnicu Upravnog odjela za 
financije i opću upravu. 

 Podrobnije obrazloženje akta je dao predstavnik Konsultantske firme DLS, gospodin 
MATIJA HRASTOVSKI. 
 

 Izvješća nadležnih radnih tijela  
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na klupe. 

  
 
 



 

 

 
Pošto se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Zaključak o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad 
Pula-Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo  
Z A K L J U Č A K 
o donošenju procjene od velikih nesreća za Grad Pula-Pola 

 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
  PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2017.GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu VESNA SAJIĆ, obrazložila je 
prijedlog akta. 

Izvješća nadležnih tijela : 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su dobili na 

tablet. 
 

  Pošto se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017. 
godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova »PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijelo 

P O L U G O D I Š N J I 
izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017. godinu 

 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE NA POMORSKOM 

DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA-CRPLJENJA 
MORSKE VODE ZA POTRREBE UZGOJA RIBA I MORSKIH  
ORGANIZAMA NA LOKACIJI „VERUDELA“ U PULI 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 

Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vjećnici su primili na tablet.  

  
Pošto se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNI TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 

i daje na glasanje Odluku o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja-crpljenja morske vode za potrebe uzgoja riba i morskih organizama na lokaciji 
„Verudela“ u Puli, te nakon glasanja utvrđuje da je  



 

 

 
Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo  
O D L U K U  
o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
-crpljenja morske vode za potrebe uzgoja riba i morskih organizama na 
lokaciji „Verudela“ u Puli 
 
 
 

AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O KONCESIJI ZA POSEBNU UPOTREBU 
   POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRAĐEVINE  
  INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG  
  SUSTAVA ODVODNJE OTPADNIH VODA, 3. SKUPINE, SUSTAV 

ODVODNJE OTPADNIH VODA NASELJA ŠTINJAN, VALBANDON,  
FAŽANA I PEROJ  

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: 

- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na 

tablet. 
 Pošto se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje 
raspravu daje na glasanje Odluku o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu 
gradnje građevine infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih 
voda, 3. skupine, sustav odvodnje otpadnih voda naselja Štinjan, Valbandon, Fažana i Peroj, 
te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo  
O D L U K U  
o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine  
infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 
3. skupine, sustav odvodnje otpadnih voda naselja Štinjan, Valbandon, Fažana 
i Peroj  
 
 
 

AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PLANA 
DAVANJA KONCESIJA ZA 2018. GODINU 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: 

- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na 

tablet.  



 

 

 U raspravi su sudjelovali: Radenko Ognjenović, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-
SDSS-HSLS; pojedinačnoj raspravi: MIRKO JURKIĆ, GIORDANO ŠKUFLIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
donošenju Plana davanja koncesija za 2018. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijelo  
  O D L U K U  

o donošenju Plana davanja koncesija za 2018. godinu 
  
 
 

AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINA 
  IZ STATUSA JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI 

(Trg kralja Tomislava 9,10,11,12 i 13) 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: 

- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na 

tablet. 
  

Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Odluku o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj 
upotrebi (Trg kralja Tomislava 9, 10, 11, 12 i 13), te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo  
  O D L U K U 

o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
(Trg kralja Tomislava 9, 10, 11, 12 i 13) 

 
 
 

AD – 9  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU OSNOVNOG 
  PROGRAMSKOG I FINANCIJSKOG OKVIRA ISTARSKOG 

NARODNOG KAZALIŠTA-GRADSKOG KAZALIŠTA PULA  
ZA RAZDOBLJE 2019.-2022. GODINE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog 
odjela za kulturu. 
 Izvješća nadležnih radnih tijela : 

- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su 

primili na tablet. 



 

 

 U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: PETAR ĆURIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, 
MIRKO JURKIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ. 
 
 Budući se više nitko nije javio za riječ PREDSEJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, 
zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o utvrđivanju osnovnoga programskog i 
financijskog okvira Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2019.-
2022. godine, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K  

o utvrđivanju osnovnoga programskog i financijskog okvira Istarskog  
narodnog kazališta-Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2019.-2022. godine 

 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU POVJERENSTVA 
   ZA PROCJENU ŠTETA OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 

GRADA PULE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mletić. 
 Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije 
i opću upravu, koja je naglasila da se predlaže donošenje Rješenja o imenovanju novog 
Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda za Grad Pulu na razdoblje od 4 
godine zbog toga što su neki članovi prijašnjeg Povjerenstva imenovanog 2016. godine 
preuzeli druge funkcije pa ne mogu više obnašati tu dužnost. 
 
 Izvješća nadležnih radnih tijela : 
 1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
 2. Odbora za izbor i imenovanja (predsjednica: Diana Kukić Dasko), vijećnici su 
primili na tablet. 
 
 Pošto se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Rješenje o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 24 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo  
  R J E Š E N J E 

o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
Grada Pule 

 
(Robert Cvek, zamjenik Gradonačelnika, za predsjednika Povjerenstva 
Elena Puh Belci, zamjenica Gradonačelnika, za zamjenicu predsjednika 
Predstavnici Grada Pule: Vesna Sajić, Lovorka Hajdić Golja, Maja Cvek, Tonka Komšo, 
Marijan Kaurić, Davor Batel, kao predstavnik Pragande d.o.o., Denis Blažević, predstavnik 
Vodovoda d.o.o. Pula). 

 
 
 



 

 

 
Ovime je dnevni red iscrpljen, te PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje 4. 

sjednicu Gradskog vijeća. 
  
 

Sjednica je zaključena u 19,00 sati. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
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